
Z А Р I S N I  К

sa 49*sjeđnice Skupštine орз ine Бапја Luka, održane 21.11.1966,

Sjednica je pocala u 9 5asova,
Sjednici predsjedava predsjednik Skupštine opštine 

:;.ilorad j-opović.
Zapisnik vodi radnik Skupštine opštine Djuri-cić Stoja,
Sjednici prisustvuje 69 od ornika, a odsutno je 31.
Odsustvo su pr:v ali o.bornic 1: -abić Žika, Lićina

Radnila, benda Lihajla, Javor Tomislav, Jezdimir Jada, 0;ić : 1- 
ra, ;Stoj::ić ilivoj, S rćević Cmer i Vrauješ To'or.

iTisu pravdali odsustvo: Anušić Јозо, Bi'j lić “ vo, 
Ciganović Kilan, Ćetojević Hada,.J goević Ivica, Pavićar Lazo 
Tulek Sadik, Antic .irko, Bela iiir , Brkljać dade, Duvn’ak 3to~ 
jan,: Grozd-nić Pilivoj, Jović Vi.adinir, Kogelj oric, Pacr:}.: :ić 
ITikola, Iiaglajlić Ibro, Pažar Žiza, Pirolić Dušanka, Pirolić 
Lleho, LPLjić Drag::, PuLdijić Teufik i Trkulja Llitar.

Pošto je konst Vano da postoji vo um predsjdavajući 
je predložio uz dhevni red koji je dostnvljen odbpanicina i

N AKi IA DiT X D L SVLI . Ш  D

31. Prijedlog Gdluke o izmjeni odluke o najvišim 
cijeaama i -ajvišim maržama u maloprododaji odredjenili рг izvo- 
d .

32. rlijedlo . djedenja o r zr e"enju desađašnji :. i 
irenov nju novih prebstavnika SO u Savjet GŠ Piskavic ,

33. Prijfc' dlog Rješenja o razr ješenju dosadašrijih i 
inenov u. u n >vih pcelst vuika 30 u Savjet OŠ ,fZ. Jove J 0v :..ј ić,T,

34. Prijedlog Rješenja o r zrješenju dosad šnjih i ime 
novan.ju novih preds Pcvnika SO u Savje.t OŠ "Kasim pal žićw,

35* ^ri j edlog Rješenja o r .sršenju prede jed.iika Sav- # 
jeta za zdr vlje SO Vide Karabegović,

36. Prijedlog Rjegenja o imenovanju predsje;Piika 
S vjei za zdrrvlje,

37* I 'ijeđloglRješenja'o davanju s glanosti za ime- 
nov mje vld. direktora Potel iTBpsnew ,



38. Prijeđlog Rješenja o davanju saglasnosti za ime— 
nov nje di ektora Ugostiteljskog preduzeća 7,KozaraIT,

39* Prijedlog oesenja o razrjesenju i imeaovanju no- 
vih clanova Komisije za vjerska pitanja SO,

40* Prije.ilog Rje jenja o post vljanju inspektora 30, 
41. Prijedlog Rjesenja o razrješenju dosadašnjeg 

i imnenov nju novog predsjednika Eomisije za raćno vrijeme rad- 
niii organizacija u obl sti gr -djevinrstva i saobracaja,

42* Prijedlog rjeienja o imeno.vanju Komisije za iz- 
radu prijedloga programa rada Skupštine opštine u 1967 godini.

43* Imenov -nje grupe odbornika za polag nje vijenaoa
z i 'т 9 no v . . • . л - ✓

^ o odredjivanju K.edicinskog centr44
.Бапја Luci za zdravstverm ust novu koja ce vršiti poslov 
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Jubileja 6o.godišnjice Vesčlina Masleše.
4^. Info Ii3ija o popr ?.vljauju i;i -.terijalnog o :.dć :j 

prosvjetnih r adnika,
4j. ImižDiDv.mje odbornika - ml • .1 ih da uceštvuju u po-
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Nakon usvojenog dnevnog . .da prešlo se na diskusiju.
Odbornik Vulić Boško post vlja pit.anje šta je a rea- 

lizacijom samodoprinosa, jer uslo i rada u nekim škol- rn u ne o- 
gući, pa bi trebalo paćeti sa urecje.jem tih škola.

Odbornik g.olaja Jef'to stavlja primjedbu po pitanju 
realizacije samodoprinosa jer smatr da u programu izgr đnja 
i dogradnje objekata treba nešto da se uradi u i ovoj gođini.

Predsjednik Kilorad opovi’ć o&jašnjava po pitanju 
samodoprinosa i iznosi da realizacija istog nece moći biti vrše- 
na za ovu godinu iz razloga što stalno postoji priliv sredstav 
a treba da se izfadi inforkacija i plan utriška sredstava za 
ovu i iduću godinu.

Romčević VIsd 1, direktor Zr voda za društvei'-ii rasvoj 
iznosi da će se pripremiti plan utroska sredstava iiznijcće 
se pred ćkupštinu opstine која će ođrediti dina iku.

Odbornik Džombić Milorad postavl ja”* piranje da li 
će za ovu -odinu 'biti kasno preduzimati biio kakvu gradnju
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Odbornik Macanović Smilja: P0stavila je pmtanje na 
prosloj sjednici u vezi stana Duraković Mustafe i Beearević Na- 
ila, na koje pitanje je dobila odgovor, pa u vezi sa odgovorom u 
potpunosti nije zadovol jn̂ iji te u tom sraislu predlaže da se to 
pitanje na Skupštini raspravi i zauzme praviian stav, jer zapaža 
da po pitanju stanova koji su namjenjeni za socijalno ugrožena 
lica postoji loša praksa i ona se jednom mora prekinuti. Pitanje 
ovog stana je islo i na Savjet za komunalne poslove pa je ona lić 
no protiv te odluke u kojoj se Savjet saglašava sa zamjenom stana 
Duraković-Bećarević.

Odbornik Ivanić Jovo istice da nije sretno rješenje 
prilikom gradnje prilikom gradnje stanova za socijalno ugoržena 
licai j^r po njegovom miščjenju grade se skupi stanovi, a lica 
za koja su namjenjena nisu u mogućnosti plaća i veliku kiriju.

Odbornik Božić Viado zahtjeva da predstavnik nadležne 
službe organa uprave obrazloži donošenje ovakvog rješenja*

Odbornik Seksan Slavko postavlja pitanje u vezi sa ras- 
podjelom ovih stanov- da li je raspodjela generalna ili preko 
mjesnih zajednica?

Odbornik Petković Bojan zapaža u sjedničkom materijalu 
da ne dostaje analiza Zavoda za društveni z?azvoj u vezi sa uvjeti 
ma u ugostiteljstvu i da ii će ona biti gotova u decembru mjese- 
cu.?

Predsjednik Milorad Popović otvara pretres po zahtjevu 
odbornika Macanović Smilje.

Kuzmanović Rajko, nacelnik Sekretarijata Skupštine čita 
odgovor dat od Odsjeka za komunaine poslove, a u vezi prethodnog 
pitanja.

OđborniK Seksan Slavko iznoi da su stanovi raspodjelje- 
ni po mjesnim zajednicama, a nadiežni oćgan uprave po zaključku 
mjesne zajednice izd je rješenje. Sličnih slučajeva ima u Mjes- 
noj zaj ednici ‘’Gentar11. Nije mu jasno u vezi sa raspodjelom ovih 
stanova da li se oni daju iskljućivo licima koja primaju socijal- 
nu pomoću ili uopšte socijalno ugroženim. Lićno mu je poznato da 
ta lica odbijaju takve stanove, jer nisu u mogućnosti da ih pla- 
ćaju#1 Sigurno je da se vrši špekulacija po pit nju ovih stanova. 
Ne bi se trebalo dovoditi u poziciju da neko od rukovodečih lič- 
nosti mjenja stan sa takvim licima. Ovo sve po njegovom mišl enju 
nije u redu, te ukoiiko nije svršena stvar po pitanju ovog stana
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da se vtati licu kome je пашзепјеп*
Odbornik Džombić Milorad postavlja pitan.ja: S kim je 

Duraković htio da mjenja sxana? Ko je donio rješenje Durakovi- 
ću? i Šta je sa Prav ilnikom o raspodjeii stanova. ko je rješe- 
nje doneseno mo^e M  se staniti van snage?

Valentić Zdravko, šef Odsjeka za komunalno stanbene 
poslove objašnjava da nije Оцг ]ković nije podnio zahtjev da 
mjenja stan nego zahtjev da dobije odgovarajući stan.

Predsjednik Milarad Popović odgovara po Pravilniku 
za raspodjelu stanova, te u tom smislu iznosi da pravilnik nije 
donešen niti će se donostiti iz razloga što od 1.1.1967.godine 
neće se graditi više stanovi iz budžeta opštine.

Odbornik Basarić Branko u vezi sa ovim pitanjem ne vidi 
veliku nepravilnost , jer smatra da raspodjela stanova se ne 
vrsi po liciraa nego po fondovima. Postavlja se pitanje samo o 
ispravnosti donosenja odluke Sav§§ta za komunalne poslove tj. 
da li je Savjet bio nai ležan za takvu odluku.

Valentić Zdravko, sef Odsjeka za komunalno stanbene 
poslove po prethodnom pitanju daje obrazloženje te iznosi da 
Duraković se još u maju o.g.obratio za dodjelu drugog stana, pa 
da S vjet nije ni znao kome će biti dodjeljen ovaj stan, te on 
nije tražio zamjenu sa fizickim licem nego se obratio Savjetu 
za komunalne poslove da mu isti dodjeli stan, a on da ustupi svoj 
stan.' U ovoj slućaju ^avjet se rukovodio principom da udovolji 
pretiiodno soci jalno-ugroženom licu pa tek ond a ostalima.

Odbornik Plavćić Milorad predlaže da se sranovi raspo- 
redjuju na korisnike, te Savjet u ovom siućaju nije imao nikakvo 
pravo da donese ovakvu odiuku te pređlaže da se odiuka Savjeta 
poništi i stan vrati Mjesnoj zajednici ”:Hisetay

Gunić Džavid, sekretar Opštinskog komiteta SK^ smatra 
da korisnici stanova u koliko ođstupaju od kriterija po kojim su 
dobiii stanove da im se treba oduzeti, kao nepraviinost po pita- 
nju stanova iznosi primjer stana koji je dodjeljen Sudu, a sud 
je isti stan dodjeiio samcu koji živi i stanuje u zajednici sa 
roditeljima u potpuno odgovarajućem konformom stanu.

Nakon diskusije po ovom pitanju donesen je zaključak 
da se prekine sa praksom tj.da se stanovi namjeneni za socijalno 
ugoreže ne mogu odiukom Savjeta za komunalne poslove zamjenjivati
sa stanovima drufeih korisnika.
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U skladu sa ovim treba obustaviti zamjenu stana koji je dadijeljen 
Beć&rević ilaili i Mjesnoj zajednici nHisetaf1 dodijeliti prvobitno 
odredjeni sten*

Odbornik Džabić Edhem diskutovao je po 2 taćki dnevnog 
reda i iznio da banjalućka privreda poslije privredne reforme 
našla se u drugoj situaciji a tek u kakvoj će biti kada se kre- 
ditiranje privrede postavi na drugu osnovu, Od proizvodnje do 
realizacije je dug put# U ovakvoj situaciji je ostvarivanje do- 
hodka i raspodjele, јег odvajanje za fondove nije takvo da se iz 
njih može izdvajati za stabilizaciju privrede« Ovoj stvari tre- 
ba posvetiti posebnu pažnju sa više smišljenosti i sa više re- 
da i sistema* Ppoizvodnja kože i obuće grana 125 sa ovim sred- 
stvima sa kojim raspolaže vrlo teško se uklapa u reformu. Ove 
privreine organizacije na našem terenu u svom obrtnom kapitalu 
u toku ove go ine išle su naprijed, nešto je smanjem koefici- 
jent a li ne toliko da se izvrši obrt. Ukoliko se kratkorišni 
krediti postave na drugoj osnovi, ova grana privrede biće u ne- 
zavidnoj sist^aciji. U svojoj diskusiji osvrnuo se na pitanje 
izvoza zasta je potreban du^i period vremena. Pored toga stavio 
je primjedbu na Skupštinu opštine iz razlogn što se niko dovolj- 
no ne stara o usmjeravanju privrede nego se obično na dnevni red 
stavljaju sitniji probifcemi.

Odbornik Basarić Branko stavija primjedbu na analizu 
o kretanju privrede u prvih 9 mjeseci i kao primjer navodi pro- 
izvoljno stavljanja uvodjenja treće smjene. Poznazo je da je 
proizvodnja kod nas postepeno opada i poštošnja naglo raste,ali 
kod naema takvih analiza koje prate proizvodnju i potrošnju.
Ovaj pritisak nije kod najviših kategorija nego kod najnižih i 
on se ne može ubiaziti* Takodjer postoji pritisak u investiciјаш 
a one se trebaju smanjiti a po tom pitanju se ne primjenjuju ni- 
kakve sankcije. Zatim je <žiskutovao popitanju obrtnih s::edstava 
pa smatra da nema povećane proizvodnje uz želju da se stane na 
sopstvene noge. Uaša citava proizvodnja se bazira na kreditima, 
koji imajuvelike kamate, pa se tu ne moze ni oćekivati veliko 
povećanje proizvodnje* Bto se tiče zaliha ne vidi povećanje 
proizvodnje ako se roba slaže u magacinima a posebno plaćanje 
kupaca. во n.jegovora misljenju zalihe treba da stoje u trgovi- 
ni a ne u sigurnosti u magacinima# Kod nas nema sigurnog tžišta
kako kod nas tako ni u inostranstvu. Mi imarno pare ali nernamo 
deviznog pokrića* izbor stvaranje zaliha je distem obračuna u



privrednim organizacijama* Obracun nije postavljan po anal zi 
koštanja cijena aktikla, materijalnih troškova i dohodka# 
Hepoznavanje ovog tehnickog pokazatelja dolazi se do nestvar- 
nog stanja#

Odbornik ^adžimujagić Ismet* 0 kreditiranju privrede 
treba da se staraju kako banka tako privredne organizacije i 
Gkupstina opstine* Za sada u tom pogledu možemo reći da smo zado*- 
voijni* Indeks porasta proiuvodnje u banjaluckoj privredi je 
nesto veći nego opšti indeks za Jugosiaviju. Predlaže da u 
zajednici sa privrednim organizacijama prduzmu se odredjene 
mjere« Postoji nesklad izmedju dobavljaća i kupaca. Nije prob- 
lem izmKdjii u porastu zaliha nego se post vlja pitanje kakve 
su te zalihe. Ovo su pitanju o kojima bi se trebali zabaviti 
te smatra danije dovoijno samo inrormativno vrsiti prezenti- 
ranje Skupštini opstini, te ne bi se smjelo dogoditi potpuno 
iskljuciti komunu iz rjesavanja privrednih proolema. Ukazuje 
se potreba da vijeće ralnih zajedniva zajed o sa privrednim 
organi&tcijama otkrivaju probleme i nalaze rjesenja. Osnovna 
poenta je u integraciji tj.fizicko spajanje privređnih organi- 
zaciji i to ona koja je dokumentovana i dokazana. Postoji 
mogućnostiBanja Luka post-ne privređni-ttgovaćki centar, 
te smatra da se nije obratilo dovoljno pažnje na ovu granu priv- 
rede. nii imamo tri tvornice obuće i dvije tvornice icoža. Tu treba 
da se vrši integracija. Slućajno je da je banjalučka tvornica 
obuće dobro stala. Ima mjesta i imapotrebe da se dublje zađire 
u problem privrede da se po ovom pit-nj-u ne ide heterogeno.
Smatra da bi u ovom pogledu trebali da se vrše radni dogovori 
uvo ne bi trebalo da organizira Vijeće radnih zajednica jer 
ono u tom smislu autoriteta da inicira takav sastanak. Akutan 
probiem ovog vremena je kreditiranje privrede, njen r.azvoj, te 
sem ovog fakrmra postoje i drugi putevi kao 3to su restrikcio- 
ne mjere. Treba n .stogati da se vise vrši uiaganje u fondove. 
Politika banke u okviru šmjernica u raspodjeli obr ;nih sred- 
sta.va da uskraćuje sredstva onim privrednim organizacijama ko- 
je imaju velike zaiihe.

Kecman Milan iznosi da dolazi đo spora izmedju banaka 
i privrednih organizacija. Privredne organizacije su u neiz- 
vjesnoti ko će biti taj da po ovim pitanjima odluču^ . Igurno 
da će banke ulagati novac u svaku privrednu organiza iju ko-



ја је sa svojim proizvodima sigurna na tržištu* Što se tice 
Rudnika uglja taj probiem će još izvjesnovrijeme postojiti 
dok se likvidira jer su rezerve iscrpljene, pa nar.avno u njega 
banka neće ulagati kredite* P0stoji mogućnost otvaranja ru£- 
nika iignita u Ramićima, ali jedino moguć njegov potrošac je 
Rabrikaceiuioze, pa se nije ni mogao steći uslov da se taj 
krednl; odobri# Mosda bi mogio da se preispita da se rudnik 
investira iz fondova z jdničke rezerve privrednih organiza- 
cija. Postavlja se pitanje zašto se taj rudnik zavlačio 6 mje- 
seci a cjena uglja je rapidno pala#

Odbornik Solaja Jefto siaže se sa izoaganjem druga 
Ismeta u vezi rezultata postignutih a to je sve vezano sa in- 
tegracijom* Ovdje se pre<laže da bi Banja Luka mogla da posta- 
ne razvijeno trgovačho mjesto ali se ne riješav ju oni proble- 
mi koji se po nekoiiko puta ponavljaju a to je lokacija trgo- 
vinsk:J±L radnji i prodavnica u gradu, a to nar o.cito na periferi- 
jama grada, jeer se aobija utisak da su ljuđi radi t govine 
a ne trgovine radi ljudi* Ono prodavnica što postoji stare su 
a na nekim mjesdima uopšte nema prodavnica mesa koje su posto- 
jale nStočar” ih je povakao jer su se nalaziie u privatnim zgra- 
dama* Na savjetu ova pitanja su postavljanja i došlo se do za- 
ključka da se pri je realizaciji, ali je isto propalo jer je u 
pitanju konkurenajga* Zatim je govorio u vezi sa neizvršenjem 
plana u šumarstvu, a po njegovom mišljenju je razlog spora 
gradnja puta na Grnom Vrhu, a navodi se da je razlog radna sna- 
ga, a dobro nam je poznato da mi imamo r dne snge za izvoz, pa 
smatra da bi u tom smislu trebali da se otvaraju pogoni* Prela- 
že da je najefikasnije da se napravi program vr emenski i po 
oblastima i šta se’može uciniti u tom pogledu i predvidjeti u 
narednoj godini srednjoročnim planom te će se vidjeti kakav 
će biti izlaz.

Odbornik Seks n Slavko iz ove analize pa i iz diskusija 
ne vidi u kom pravcii bi trebalo da se ide, jer sve ovo do sada 
konstatacij e, te smatra da bi se trebalo iz svega trebao izvući 
zaključak.

Odbornik Muhurdarević .vdo smatra da treba podržati 
sve što ide u interesu đruštva pa i pitanje odnosa proizvodnje 
i trgovine. Sm tra da bi trebaio detaljnije ispitati uopste tržište 
i plasman i to procetuaini pregied jer se zapaža da cijene idu



na gore. Stavlja primjedbu pa analizu po pitanju piana stanbe- 
ne izgradnje, jer se isti izvrsava poiovicno, ako je po tom pi- 
tanju govorenodrugaćije, jer su stanovi kijućno stadardno pita- 
nje radnog ćovjeka. Smatra da bi dobro bilo ispitati mcr-ućnost 
integracioe kod gradjevinskiii preduzeća. Stavija primjedbu na 
anaiizu što u istoj uporedo sa kretanjem privrede za prvih 9 
mjeseci nije obuhvaćena radna snaga ger se gubi osjecaj za ljude 
koji luta;ju od vrata do vrata#

Odbornik Tešanovic Ljubo smatra da se privreda treba 
da obuhvati i sa 1-cadrovskog aspekta, jer se ne moze očekivati 
povećanje proizvodnje ukoiiico struktura kadra nije odgovarajuća. 
Ovo je isto i kod integraćije, jer u toj fazi dobija se isti 
kadar samo sa povećanim obavezama* Ni Vijeće ratoih zajednica 
ne može sve provieme obuhvatiti odjedanput, nego probleme rješa- 
va pojedinaćno* Sto se tiče tgrovine zapaža se da se isti roba 
nabavlja iz Ljubljane i Zagreda a iste te robe i ima i ovdje a 
ta pojava se može naročito vodjeti kod Preduzeća "Trudbenik11, 
jer ogromnu koiićinu reprodukcionog materijala može nabaviti 
preko trgcvine.

Odbornik Plavčić Milorad smatra da privredna komora 
treba da bude ta koja će nositi glavne analize o kretanju priv- 
rede# Veliki je broj privrednih organizacija kojiraa su blokiro- 
ni računi pa ima i takvih gdje radnici ne primaju ni minimalni 
lićni dohodak# &ai:đv je uticaj Brivredne koraore na ovo stanje u 
privredi i sta ona u tom anislu preduzima. JSto se tiče izvršenja 
plana šumarstva iz analiže se vidi da je pian sječe izvršen, a 
plan uzgoja nije, a kao raziog se navodi da nema sadnica* Dalje 
zapaža da se ne vidi koliko privredne organizacije uiažu u prep- 
rođukciju jer se to uopšte ne vidi u analizi.Zatim šta !,Žitopro- 
dukt” preduzima u vezi pekare, o svemu tome u analizi je trebalo 
više reći# Po pitanju trgovine u Banja Luci ona ovisi od prome- 
ta, tjvkakva je organizacija trgovine, a najbitnije kakve će biti 
cijene u tim trgovinama, te 3raatra ako cijene u trgovinama bmdu 
veće nego u drugim gradovima onda nema većeg prometa, pa je o 
tome malo rećeno u ovoj informaciji.

Odbornik Petković Bojan: Proces integracije sada ide 
nesto ubrzanlje, jer postoji vise koncepcija o tome* Zapaža da 
neke stvari prihvataju djelimićno iii nikako, te predlaže da 
se odredjene sluzbe postuve na principu servisa, tako da rade
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za više privre’dnih organizacija i time bi se i ubrzavao proces 
integracije.

Predsjednik Milorad Popović azn ж da je infornacija - 
anaiiz3 daia sliku kretanja privrede za 9 mjeseci. Ubuduce cemo 
mjenjati metod jer po ovom metodu je prikazivanje necega što je 
završeno i vise sluzi kao iskustvo. Predlaže da se zakljuci pret- 
res po analizi te da se prihvati. Da se kurs privredne reforme na- 
stavi do kraja gođine* da se za ovo vrijeme izvrše pripreme za 
narednu godinu i prostudiraju propisi.

\Ј/ Nakon diskusije analiza je prihvaćena jednogiasno.
Po 3 tački dnevnog reda izvjestilac je Hrnjez Radovan.
Odbornik Plavčić Uilorad u svojoj diskusiji je istikao 

da problem inspkecijske sluzbe sagiedati ako gledamo potrebe 
medjukomunalne saradnje, jer je to pitanje načina finansiranja, 
a i metoda medjukomunalne saradnje pa bi možda biio dobro da 
to bude samostalna ustanova a finansiranje da bude iz budžeta 
samo da poslije ne dodje do nemogućnosti djelovanjatakve službe 
jer se tu ne radi o lokaiizmu.

Pređsjeđnik Milorad Popović iznosi da se išlo na to 
da se oformi zajednićka inspekcijska siužbaza više opština a pi- 
tanje smanjenja i povećanja kadra u toj službi ostavilo bi se za 
kasnije.

Odornik Verem Ahmet smatra da je ovo deiikatno pitanje, 
jer se iz materijala vidi da već ima regativnosti u -aradnji sa 
opštinama Celin i Laktaši , onda bi se to moglo odnositi i na os- 
tale opštine, te prediaže da se oformi služba samo za opštinu
Banja Luka.

Odbornik Ibrahimbegović Dževad iznosi da je inspekcij- 
ska služba dobro uhodana i da bi mogla naći mjesta u sarađnju sa 
opštinama Celinac i Laktaši, ali ako bi se išio na jos ostalih 
8 opština po tom pitanji.na se ne bi moglo odgovoriti po današnjih 
usiovima iz raz^oga štn> ni riaša inspekcijsna služba nije komplet- 
no opremijena, te prediaze daza sada ostane 3aradnja samo sa 
opštinama Celinac i Laktaši. .

Odbornim Seksan Slavko podržava predlog Savjeta, te 
iznosi da treba ići na saradnju i u tom pravcu se može ići dru- 
gim nacinom. Ne vidi se da li ovo prihv taju i ruge opstine, 
a za sve' ovo treba duži period vremena. Smatra da je na mjestu 
prvi prijedlo, a daiju sar dnju i dugoroćnije finansiranje da
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se ide putem ugovaranja.
Predsjedniic Milorad ropović predlaze da se ide sa 

interesom i sa stanovista naše tcomune, te smatra da ins eiccij- 
ska siužba treba da ost ne ovakva kakva jest za sada dok se 
druge zainteresovane opstine ne izjasne po tom pitanju.

Podpredsjednik Ante Vukić smatra da bi star bila 
prejudicirana da se ide na formiranje zajedničke inspekcijske 
služb za oe opštine jer se iz materijala ne vidi da li fcu te 
opštine inicijatdiri ovoga* S'matra da ova saradnja t eba da ide 
u ka.drovskom pogledu i da vrata izmedju komuna ne budu zatv re- 
na.

Uakon diskusije usvojeno je da za sađa ost ne inspek- 
cijsfca služba za opštine Banja Luka, Celinac i baktaši.

Izvjestilac po 4 tački dnevnog reda je Begović Sulej an.
Oibornik Plavćić Milorad postavlja pitanje šta je ru- 

koodilo komisiju da se za nove zgrade utvrdi vrijednost boda 
90 dinara. Poznato je da ranije izgradjeni stanovi su bez pot- 
rebnih uredjaja. Sada se gra e kud i kamo kvalitetniji i udob- 
niji stanovi. Stanarina bi trebalo pored proste ia obezbjedit 
i prosirenu repro dukciju, dok^o nebezbjedjuje sa vrijednosti 
boda od 80 dinara. Dobro bi bilo da se donese zaključak da Stan- 
beno preduzeće informise Skupštinu o svom radu i to u roku od 
dva mjesecaf jer nas to obavezuje radi analiziranja tog.rada.
Ima opravdanih primjedbi gradjam koje su proistekle iz diskusije 
u vezi sa poskupljenjem stanarine.

Odhornik Božić Vlado predlaže da se vodi racuna o 
standardu naših gr !djana priliicom dono enja ov kve ođluke.

Odbornik Basarić Branko stavlje primjedbu Иа visinu 
kirije za stanove na per feriji g-rada i u centru grada, kao i 
na to da je mala razlika da se trosobni stan plaća samo 2.ooo 
više nego za dovosbni.

Odbornik Džubo Refik iznosi da prosle gbdine vrijed^ 
nost boda je utvrdjena 7o dinara Рз. se islo na 6o dinara, me- 
djutim nije u redu da vrijednost bude 8o dinara i to narocito 
za stanove koji su radjeni prije 6 do 7 godina. Visina kirije 
po njegovom shvatanju nije veiika da se priv?^tnicima piaća 
za dvije prostorije 2o.ooo, dok konformi stan, vrlo udoban 
iznosio bi 23*ooo.
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Predsjednik Milorad iopović: Ee bi treoali da se 
dijeii :o na one koji stite interese gradjana i one koji ih ne 
stite. Pre svega, poznato je svima da osnovno st ndardno pita- 
nje ljudi je stanbeno pitanje, pa nije u tome po oljanje standar- 
da atto srnanjimo kirije, nego naprotiv da kroz povećanje proiz- 
vodnje povećavamo licne dohodke, Ovim novim stanarinama mora se 
obezbjediti održavanje nesmanjene vrijednoe ti proste reproduk- 
cije i vrsiti tendenciju ka proširenoj reprodukciji. Ovo je naj- 
manje povećanje kririje za one koji imaju st nove, jer za one ko- 
ji ih nemaju teško im jenadoknai. iti bilo ćime ne'dostatak stana# 
Sto se tiće poskupljenja kirije kod socijalno ugruženih licatu 
će se rjesiti posebno, pa možda razliku koja nastupa dase daje 
u vidu nekog dodatka*

лOdbornik Seksan Slavko iznosi svoja zapažanja sa zbora 
biraća na kojem je bilo raznih prijedloga po pitanju cijene boda, 
koja se kretala od 118 dinara do 7o. Zapaeno je da velika razli- 
u cijeni izmedju novog i st rog stana, te ako se usvoji 80 dinra 
bod, oni koji imaju stare stanove plaćaće ainimalnu razliku u 
odnosu na korisnike novih stanova, a poznato je da u stanovima 
koji su prije izgradjeni uredjaji su popustild. Politika stanbe- 
ne privrede treba da se kreće u pravcu bar obezbjeđjena proste 
reprodukcije. Po njegovom mišljenju a i mišljenju gradjana ovo 
povećanje krija nije niakvs dažbina, nego je to razvitak stanbe- 
ne privrede.

Odbornik Petkovic Bojan smatra da prijedlog icomisije 
je potpuno realan te ne treba ići na jedinstvenu vrije-lnost bo- 
da jer bi tom prilikom bili beneficirani oni Koji 'bi se useija- 
vaii u nove stanove. Po njegovom misij nju рохрипо je ispravan 
prije log da vrijednost boda za stare stanove bude 7o s za nove 
9o dira?a po bodu

PredsjedniK j iilorad Popovic Iznosi obadvije alternati- 
ve i co prijedlog Savjeta da vrijednost boda bude 75 dinra i pri- 
jed|iog komisije da bod bude z^ stare stanove 7o a za nove 90 di- 
nara#

Nakon duskusije ргез1о se n,_ giasanje, pa je usvojen 
prijedlog Komisije sa 4 giasa protiv i 1 uzdržanim, da vrijed- 
nost boda bude za stare stanove 70, a za nove 90 dinara.

Prijedlog Savjeta je jednoglasno odbijen.
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ро 5 tacki dnevnog reda izvjestiiac je Ibrahimbego- 
vić Dževad.

^  OdluKa o umjetnom oplodjavanju krava je usvojena jed- 
nogiasno•

Jro b tacici dnevnog reda izvjestiiac je iviilutin Dzinkić.
^Jlzvještaj Komisije o pregledu statuta radaih organiza- 

cija u obl sti industrije, aobraćaja, gradjavinarstva, poljop- 
rivrede i sumarstva usvojen je jednogiasno.

^jDonesen je zaključak da se uputi upozorenje radnim 
organizacijama koje nisu donijele opste akte da to učine što pri- 
Зе. Odbornik i.esinovic Tasim stavija primjedbu sa Skupsti- 
na opstine ne vrsi svoju dužnost u pogiedu pregieda statuta.

Odbornik bolaja Jefto predlaže dra se aktivira rad ko- 
misija i da se od radnih cr ganizacija zahtjeva plaćanje ćlanovima 
tih komisija za vrijeme protfedeno na pregledu statuta.

Odbornik letković Bojan da ćlanovi komisija su odsut-
ni.

Po 7 taćki dnevnog reda kao i po 8 izvjestilac je 
Oića Djordje, v.d. direktor Radio- anice Banja Luka.

Informaci ja o pripre aama za počeiak rada dadio stanice 
i prijedlog Rkesenja o izrajeni Rješenja o osnivanju Radio stanice 
Lanja nuka usvojen je jednoglasno.

Po9. tačkidnevnog reda izvjestilac je Vukić Agte.
Ф  Prijedlog 3?akljucka o potvrdjivanju Rjesenja predsje- 

dnika Skupštine opstine o obra ovanju Inicijativnog odbora za 
formiranje zajednice obrazovanja sa sjedištem u Banja Luci usvo- 
jen je jednoglasno.

Po lo.tački dnevnog reda izvjestiiac je Ibrahimbego- 
vić Dgevad.

Zakljućak za s jeću orahovih stab&Ia usvojen je jedno-
glasno.

Po slijedećim tačkama drE vnog reda je potpredsjednik 
Vukić Antes

^Jll* Rjesenje o razrjesenju clana S vjeta za obrazova- 
nje i vaspitanje Ravlić Aleksandra usvojeno je jednoglasno.

12. Rješeaje o imenovanju člana Savjeta za ob.zova- 
nje i vaspitanje Pjanić Adema, usvojeno je jednoglasno,

13. Rjesenje o izboru jednog sudije Opstinskog suda 
u Banja Luci Beg nović Pethije usvojeno je jednoglasno.
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14. R#ešenje 0 razrješenju dosadašnjih i imenovanju 
novih predstavnika u Savjet OS T,Esad Midžić” udvojeno je jedno- 
gl asno:

a) razrjesav-iju se Muftić Aziz, Pejzagić Muhamed 
i Gerimagić Zora,

b) imenuju se Bodiroža Djuro, Bišćević Smajo i 
G-luvajić Jelena#

^  15* Rješenje o razrjesenju dosadašnjiii i imenovanju no- 
vih predstavnitca u Savjet OS Koia, usvojeno je jednoglasno

a) razrješavaju se Gajić Predrag, Malbašić Savo, 
Vukelić Milutin i Deđić Svetko,

b) imenuju se strKio Milutin, Ninković Milorad i
Džabić iviiloš#

^  lb* Rjesenje o m.zrješenju dosadašnjih i imenovanju no- 
bih predstavnika OS# u Savjet OS ¥-Ajša Karabegov ićn,

a) razrjesavaju se Gazić Joško, Mahmutović Ibriš 
i Vujicić Dragoijub,

't b) imenuju se Presen Ludvik i Hucman Vlado,
Vl7# Rjesenje o razrjesenju dosadasnjih i imenovanju no- 

vigii predstavnika u Savjet OS "Mir o Visnjić11
\

a) r zrješavaju se Abramović Jovo i Pejaković Vlado
b) imenuju se Djordjević Ruža i Radojćić Spacroja 

18# Rjesenje o nzrjesenju dosadasnjih i imanovanju no- 
vih predstnvnika SO u Savjet Skolskog centra industrije papira 
usvojeno je jednoglasno

a) razrjesava se Atanasov Veua
b) imenuje se ~Filipović Meliha, dipl.pravnik SO 

l^# Rjesenje o razrješenju dosadašnjih i imenovanju no-
vih predstavnika u Javjet Ekonomske sko_Le usvojeno je jednogiasno

a) razrješavaju se Gretoenarević Nevenko, Katana 
Djevad, Piljak Nedjo i Hažimujagić Semso,

b) imanuju se Govorćina R-̂ de, DjurašeVić Vlado i
Oerić Sefik

<^2o* Rjesenju o r izrješenju dosadašnjih i imenovanju no- 
vih predstavnika u -avjet OS "I#G.Kovaćić*1, usvojeno je jednogIasno

a) razrješavaju se Dra ović Spasoja i Lopar Boro
b) imenuju se Perduv 3tanko i Ivanić Tomo 

21. Rjesenje o razrjesenju dosadašnjih i imenovanju
novih predstavnika .30 u Savjet OS "Zaim Isaković”, us/ojeno je 
jednoglasno.
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a) razrjesava se Buzdalek befket i Mišić Miladin,
b) imenuju se Tešanović Dušan i Racić Betra Drago 

^22. Rješenje o razjršenju dosadašnjih i imenovanju
novin predstavnika 30 u Savjet Ućiteijske škoie usvojeno je jed- 
nogiasno*

q) razrjesevaju se Bejanović Blagoje i Bjelkanović
Boro,

b) imenuju pe Stembeger Josip i Gani egović Munib*
'23* Rješenje o rszrjesenju dosadasnjih i imenovanju 

novih predstabnika SO u Savjet Gimanazije Banja Luka uvojeno 
je jednoglasno,

a) razrješavaju se Bilbija Andjeika, Djajić Gavro i
Bukić Kasim.

b) imenuju se na jednu g dinu Kulenović Halid i Čab- 
rić Zdenka, a na dvije godine Vlahbcić B u d m i i  Prnja ojislav.

n̂ j24* Rješenje o razrješenju dosadašnjih i imenovanju 
novih predstanika u avjet Skole ućenika u privredi, usvojeno 
je jednogiasno,

a) razrješavaju se Vladetić Dušan, Kalabić. Brana i 
Kađenić Zijad,

b) imenuju e Hodžiž( Kadir i Eaica Dusan#
^  25» Rjesenje o razrješenju dosadašnjih i imenovanju no- 

vih pređstavnika SO u Savjet Tehnicke skoie Banja Luka usvojeno 
je jednogLasno.

a) razrjesavaju se Marković Obrad i Djordjević Veljko
b) imenuju se Dja.ović Savo i Joldjić Sranko#
26* Rjesenje o razrjesenju dosadašnji i i imenovanju no-

vih prdstavnika SO u Savjet Doma f,Veselin Maslešarl, usvojeno je 
jednogiasno,

a) razrješavaju se Bila D̂ ui?o i riikolić Marija,
b) imenuju se Zorić Anto i Narandjić Milan. .

^  27. Rješenje o razrjesen .u ..dosadašnjih i imenovmju noq 
vih predstavnika SO u S -bjet centra za obrazovanje javnih službenika 
u BanjaLuci usvojeno jejednoglasno

a) razrješevaju se liorait Sokrat, Stupar Rajko, Dobro- 
voini Dr#Veiimir,

b) imenuju se Vrbovćanin Zorica, Brerad Drago i Rajko
K .manović,
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ДЈзо. rješenja i zakiljucci iz ikovinsKO pr vne siuzbe
a_2 o davanju na korišćenje nekretniva u drustvenoi

svojini 06 "Kasnim Hadžić” usvojeno je jednogiasno,
b) o davanju na korišeenje nekretnina u društvenoj 

svojini Gentru za strucno obrazovanje ratara - traktorista ЈЗапја 
Luka usvojeno je jednogiasno#

c) o prodaji poljoprivrednog zemljišta u društvenoj 
švojini Stanivuković iiilutinu skinuta je sa dnevnog reda,

d) oiizmeni H oenja o davanju na korišćenja u drus- 
tvenoj svoriini ireduzeću "Umion" Banja Luka usvojeno je jeđnop^lasno

e) o izmjeni Rješenja o davanju nakorišćenje nekret- 
nina u društvenoj svojini rreduzeću za prikaziv^nje folaova, usvo- 
jeno je jeđnogl>sno,

f) o davanju na korišcenje nacionalizovanog neizgra- 
djenog gradjevinskog zemljista Jtanbenom preduzeću Banja Luka, 
UBvojeno je. jednoglasno,

g) o pglašavanju nistavim Rješenja o do jeli nacio- 
nalizova.nog neizgradjenog gradjevijskog zemljišta Vućen Dušanu 
usvojen'o je jednoglasno,

h) o oglašavanju ništavim Rjesenja o dodjeli nacio- 
nalizov-.no neizgrai jenog gradjevinskog zemljišta Balaban Ostoji, 
usvojeno je jednoglasno,

i) o utvrdjivanju opšteg intereda za ekspropr jaciju 
šljunia u Kc.r novcu,usvojeno je jeđnoglasno,

j) o utvrdjivanju opšteg interesa zaeksproprijaciju 
šljunka u Vrbanji,

k) o izmjeni ješenja o dođj.eli nacionalizo/ anog 
neizgradjenog gr idjevinsko . zemljista Mitrović D.juri, usvoj'eno 
je jednoglasno,

fti) o prenosu prava korišćenja nacionalifcovanog neiz-
gradjenog gr tdjevinsko zemljiota sa JBoric tanka, Bozane i Marije 
na Racić Veljka i Vlai imira, usvojeno je jedno aasno,
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31* Odluka o izmejni Ođluke o najvišim cijenama i naj- 
višim maržama u maloprodaji odredjenih proizvoda usvojena je jed- 
nogiasno,

32* Rjesenje o razrješenju dosadasnjih i imenovanju 
novih predstavnika SO u Savjet OS Piskavica, usvojeno je jedno-
glasno,

a) razrješavaju se Sutiiović Ostoja i Kremenovic
Boško,

b) imenuju se Vujie Dobriio i Jakovljevic Slobodan* 
ЈЗЗ« Rješenje o razrješenju dosadašnjih predstav ika

SO u Savjet OS T,Z*J#Jova. ović, usvojeno je jednogiasno,
a) razrješavaju se Kapor 01gat Haliiović Ferid i

Ristić Vlado,
b) imenuju se Babić r.iilanj Tušup B ranko i Djaku-

šio . ;i-lan*
\134» Rješenje o razrjesenju dosadašnjih i imenovanju 

novih predstavnika SO u Savjet OS "1цтт Ha žić1*, usvojeno je
jednogiasno '

a) razrješavaju se Ibraković Оатзл, Hovaković
Duašan i Janjić Mladen,

b) imenuju se Dautćehajić ing.Hasan, Prešelj Drago 
i Družić muhamedt

^35* Rješenje o razrješenju predsjednika Savjeta za 
zdravije Karabegović Vide, usvojeno je jednogiasno,

J 36# Rješenje o imenov nju predsjednika Savjeta za 
zdravije Plavčić Milorada,usvojeno jejednogl зпо,

J37* Zakljudak o davanju saglasnosti za imenovanje v#d. 
direktora Hotel "Возна11 Krstanovic Uglješe, usvojeno je jedno- 
giasno#

^38« Zaključak o davanju saglasnosui zaimenovanje v.d. 
direktora Preduzeća ,,Kozaran Pilipović Branka, usvojeno je jed- 
noglasno,4

Rješenje o razrješenju i imenovmju novih člaa ova 
Komisije za vjerska pitanja,

a) razrješavaju se Djurić Djordje, Kreco Omilj,
Kolak I'Jikola, b) imenuju se Mešinović Tasim, Litric Alija,
Pujić Vitomiyp Bjelkanoić Boro i Vulić Cedo,
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40. Rjesenje o imenovanju inspeictora Skupstine opstine
i to:

a) za iDsisnog inspektora imenuje se Smiljanić-
Miiivoj, b) za inspektore rada imenuju se: Vlajinić Jiosko 
i iadić ieodor,

c) za sanitarne inšpektore imenuju se Vindekjević 
j:i: . viktor, Gadjo Vlado, Vranjes TomisiaVj Dijak Mirosiav. Jojić 
Radivoj i Kezić Slavko,

41* Rjesenje o razrjesenju dosadasnjih i imenovanju no- 
vih jpređsjednika Komisije za radno vrijeme u oblasti gradjevinar- 
stva i saobraćaja,

a) razrjesava se dužnosti ćlana Komisije za radno
vrijeme ro.dnih organizacija u oblasti gradjevinarstva i saobraćaja
Dautcehajić ing.Hasan, a imenuje se za pred'sjodnika Barbul ing#•* ■Bet ar#•

42. Rjesenje o imenovanju Komisije za izradu prijedloga 
programa rada Skupštine opstine za 1967*godinuf usvojeno je 
jednoglasno, a imenovani su Ante Vukić za predsjednika Heho 
^irolać, Zivko habić, Rldvan Memić, Azra Balić, Kjazim Krajišnik, 
)ojan Bctković, Rajko Kuzmanović i Lilorad Plavčić.

43* Imenovani su odbornici za polaganje vijenaca za 
29#novembar i to:

a) na Spomenik Sehitluci Haznadar Ekrem, iiacanović 
Smilja i Larić Ante,

b) na Spomenik ispred zgrade SO Verem Ahmet, Cetoje-
vić Rada i Obralić Esad.

c) na Partizanskom groblju Be.jović Sulio, Stanković 
Dušan i Božić Vlado#

44* Zakljućafc o odredjivanju Medicinskog cencra u Banja 
Luci za v šraje poslova upštinskog zdravstvenog centra usvojen je 
jednoglasno.

45« Rješenje o odobrenju ispl ta iz budžetske rezerve 
iznosa od đinara lo#000,00 na ime fincnsiranja proslave 6o godis- 
njice rodjena Veselina iviasleše.

46. Rjesenje o razrješenju dosadašnjih i imenovлпји novih 
predst vnika Skupštine o.pstine u Savjet Osnovne škole :THada Vra- 
nješević u Krupi n/V,

a) razrješavaju sr Djumić Vlado i Samara ilenko 
ћ) imenuju se Jlagojević Djur djs i Vuković Stojcn.

*
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*

4 7 . Informaciju o radu na poboljšanju materijalnog 
polbžaja prosvjetnih radnika podnio je predsjednik 'llorad 
Popović i nakon podnesene informacije usvojeni su slijedeći 
zakljuceii

- zahtjev za uskladjivanje uslova rada u oblasti 
sko&stvn i oovećanje lićnih dohodaka je.opravdano,

- popravljanje to ; poiozaja Izvr iće s na našoj 
opstini u 19о6 i 1967. odini tj. za 196b. .oainu povećanje star- 
'ta, a u 19o7. ;oć.ini dalje povećanje iićnog dohodka i materijal- 
nog položaja radnika or.;anizaci.ja u oblasti obrazovanja,

- stavija se u zadatak Olavjetu za obr zov nje , 
predsjedniku i potpredsjedniku okupstine da rebalansom budžeta 
za 196o.goćinu predvide sredstva za pcbvećanje licnih dohodaka ni 
q voj godini i predloža rješavanje na p?voj narednoj sjednici.

48# Im novani su miađi odbornici da učestvuju u po- 
hodu "'lrago.m vijećnika AV uJ-a" i to Macanovic Nikola, Ealić 
Azra, Markić Anto i binik ćiserka.

Sjednica je zavrsiia sa radom u 16 časova.
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DiiJSViil R B D ̂
zu sje icu Skupština opatine Зоаја Luka od 21.11.1966. ođine

socu 1966.godinet
3. frijedlog organizacijo medjukomunalnih inapekcij-

skila slu2. i,
Izvjeetilact Ilrnjez Rad ovan.

4* Prijedlog Odluke 0 najvišim iznoalma stanarine
i najnižim iznosima zakupnina za poslovne prostorije - obrazlo- 
■cnje uz Odluku se dostavlja«

orga izsc ija u oblaati indust ije, saobraćaja, gradJevinarstva, 
poljo.rivrede i šumarstva*

Izvjestilaci Milutift Džinkić«
7. Informacija o priprsmama za pošetak rada Radio-

stanioe Banja Luka(. -
Izvjes ilaci Čića Djordje.

8. Prijedlog Rješenja 0 izmjeni Rješenja c osniva- 
nju Rađio-atanioe Banja Luka,

Izvjejtilac: Čića D#ordje.
9. frijedlog Zakljucka 0 potvrdjivanju Rješenja prad- 

3jednika SO 0 obrazovanju Inicijatlvnog odbora za foroir;mje 
zajednice obrazovanje sa sjedništem u Banja Luci*

Icvjestilaoi
lo. frijedlog Zaključka za sjeću orahovih stubala,

Izvjestilaci Ibrnhimbegović Dževad.
* 11. idfijedlog Rješenja o razrješenju člana Savjeta 

za obra-ovanje i \a spit mje Ravlić Aleksandra,
12. Prijedlog Rješe ja 0 lmenovanju ćlana Savjeta za 

obr̂ azovanje i vaapitanje,
13. frijedlog Rješenja 0 izboru je nog sudijo Opštin- 

sug suda u Banja Luci,

1. Odgovori na odbornićka pitanja,
2. Analiza 0 kretanju privrede u prvih devet mje-

IzvjestJLlact Begović Sulejman.
5. Prijedlog Ođluke 0 umjetnom oplodjivanju krava

Izvjestilact Ibrahimbogović Dževad.
6. Prijedlog Zakljuoka 0 prčgleđu statuta r nih



14« Prijedlog Rjeaanja o ruzrješenju dosadaanjih 1 
iuGiiovariju novili predstivnika SO u Savjet OŠ "Es id u id iiić "»

15« Prijedlog Rješenja o razrješenju dosadašnjil. i 
incnovanju no’ ih pređet vnika SO u Savjet 3Š Kola,

16* Prijedlog Rješenja o razrješenja đosadašnjih i 
imonovanju novih predstavnika u SavjeJ OŠ "BJša Kau*abogović"»

17*PPiJedlog Rješenja^o^dosttasnjih i imenovanju 
novih prodstavnika SO u Savjet OŠ "Llirko Višnjić"(

10. Prijedlog Rješonja o razrješenju dosadašnjih i 
inonovanju novih predetavnika SO u Savjet Školskog oentra indu- 
etrije papira,

. 19. Prijeđlog Rješenja o razrješonju dosadašnjih i
inenovanju novih predstavnika SO u Savjet Bkonomske školo,

20. Prijedlog Rješenja o razrješenju dosadašnjih i 
inenovanju novih predstavnika SO d Savjet OŠ "I.Goran Iiovaćić",

21. Prijedlog Rješenja o razrjesenju dosadaonjih i 
imonovanju novih pređstavnika 30 u Savjet Osnovne školc "Zaim 
Isaković",

22. Prijedlog Rješenja o razrješenju dosadašnjih i 
imenovanju novih predstavnika u davjet Ućiteljske školc,

23. Prijedlog Rješenja o razrješenju dosadašnjih i 
iacnovanju novih predstavnika SO u Savjet Gimnazije,

24. Prijedlog Rješenja o rozrješenju dosadačnjih i 
iaenovanju novih predstavnika SO u Savjet Škole ućenika u priv- 
redi,

25. Prijeđlog Rješenja 0 razrješenju dosad šnjih i 
imonovanju novih predstavaika SO u Savjet Tehničke škols,

26. Prijedlog Rješenja 0 razrješenju dosadašnjih i 
iiattsvanju novih predstavnika 30 u Savjet Doma "Veselin Uasleša",

27. PrijOdlog Rješenja o razrješenju dosadapnjih i 
imonovanju novih predstavnika SO u Savjet C entra za strušno 
obr zovanje javnih služ benika,

28. Prijedlog Rješenja o i m e n o v a n j u preda avnika SO 
u Savjet Iledicinakog oentra,

29. Prijedlog xiješenja o razrješenju dosadaanjih i 
imenovanjtta novih predstavnika SO u Savjet OŠ "Viado Vitjuk",

1 Зо. Prijedlog aješenja i zakljućaka iz imovinjko- 
pravne oblasti:



Q

'anjij n,a JcorJLs еу.je nekret- 
i radioiir-T^'Obnora11 B.Luka,

*> o davanju na korišćenje nekretnina u društvenoj 
svojini OŠ "Kasim Hadžiđ" u Banja Luoi,

b) o davanju na korišćenje nekretnina u društVonoj 
svoji Centru za stručno obrazovanje ratara * traktorista Ba~ 
nja Luka,

(_o.) o prodaji poljoprivrednog zemljišta u društvenoj 
s?ojini dianlvuković Hilutinu,

d) o izmjeni Rješente o aavi
nika u dpuštvenoj'svojini ■.________  ______ _____ _

(Oj)o izmjeni Rješenja o davanju na korlšćenje nekrct** 
nika u đruštvenoj svojini freduzeću za prikazivanje filmova,

/ј (t))c davanju na korišćenje nacionalieovanog neizgra* 
djenog ,'sradjevinskOK zemljišta Stanbenom preduzeću Banja Luka,

—  g) o oglašavanju ništavim Rješenja o dođjeli nacio- 
nalizovanog neizgrađjenog gradjevinskog zemljišta Vučen Bušanu,

—  h) o oglašavanju ništavim Rješenja o dodjeli naciona- 
lizovanog neizgrađjenog graljevinskog zemljišta Balaban Ostoji,

i) o utvrdjivanju opšteg interesa za екзргорг!јас!ји 
šl junka u  Karanovcu,

/ j) o utvrdjivanju opšteg interesa za екзргорг!јао1ји 
šljunka u Vrbanji,

k) o izmjeni Rješenja o dodjeli nacionalizovanog neiz- 
g adjenog gradjevinskog zemljišta Mitrovič Djuri,

1) o prenosu prava korišćenja nacionalizovanog neizgra- 
djenog gr djovinskog zemljišta sa Borić Stanka, Bošane i I.nrije 
na Račić Veljka 1 Vladimira,

у\
NAOAB-.l LUiiVUI RBB

31, Prijedlog Odluke o izmjeni Ođluke o najvišim oije- 
n ma i najvišim maržama u maloprAdaji odredjenih. proizvoda 

Izvjestilac* Bojan fetković,
Pr±j«4l£wt_aaključka o odbijanju zahtjevar-lteEđraije 

za sprovod jenje mjera u v azi ealikrdarrjem srj2za_Banj a Luka za 
prousInanje stanova sreza i anuiteta po krcditima za to JEa« 
novef

32# Prijedlog Rješenja o razr^ašenju dosadašnjih i 
inenovanju noviii predstavnika SO u Savjet OŠ u Piskavicit



33* Prijedlog Rjeaenja o razrjeaenju doeadašnjih i 
incnovajju novih pr detavnika ц Savjel; Oš 11 Z»J» Jovanovic'»

34* Prijedlog Rješenja o razrjeaeaju dosadašnjih i 
iEonovanju novlh predstavnika 30 u Savjet OŠ "Kasim Hadžić",

35, Prijedlog Rjeaenja o razrjeaenju predsjednika Savjeta 
za zdravlje SO Bide Karabegović,

Зб. Prijedlog Rješenja o imenovanju predejednika eavjeta 
za zđravlje,

37, Prijedlog Rješenja o davanju eaglasnosti za imeiiova- 
njc v.d.direktora Hotel "Bosne",

38, Prijedlog Rješenja o davanju saglasnosti za ime- 
novonje v,d,direktora Ugoatiteljskog preduz~ća "Коаага",

39, №ijedlog Rješenja o razrješenju 1 imenovanju novih 
članova Komisije za vjerska pitanja SQ,

40, Prijedlog Rješenja o postavljanju inspektora 30,
41, Prijedlog Rješenja o razrješenju dosadašnjeg i ime- 

novanju novog predjjednika Komisljo za radno vrljeme radnih
o ganizacija u oblasti gradjevinarstva i saobraćaja,

42, Prijedlog Rješenja o imenovanju Komisije za izradu 
prije loga programa rada Skupštine opštin« u 1969 godini,

43, Imenovanje grupe odbornika za polaganje vijenaoa za 
29«novembar

Ц с  d c c .


